
Aureli Ruiz: “Crearem 2.000 noves places 
d’aparcament”. 

El candidat a l’alcaldia de Junts per Vilafranca també ha anunciat un nou 
servei d’autobús que permetrà que el jovent de Vilafranca pugui anar de 
festa de forma segura i eficient.   

 
“Treballem per una ciutat sostenible però, a la vegada, som molt conscients 
que el cotxe forma part de la nostra realitat i que hem de facilitar la vida a les 
persones que el fan servir”. Amb aquestes paraules, Aureli Ruiz, alcaldable de 
Junts per Vilafranca, iniciava la roda de premsa per presentar les propostes 
per “incrementar l’aparcament i millorar la mobilitat a Vilafranca”.  

2.000 noves places d’aparcament 

Ruiz ha situat les propostes per millorar l’aparcament com una mesura més 
per “enforIr el comerç local, un eix clau per mantenir una ciutat viva i 
dinàmica”. 

En aquest senDt, Ruiz ha anunciat que “ampliarà les places d’aparcament amb 
l’objecDu de crear 2.000 noves places”. Per fer-ho, es signaran convenis amb 
els propietaris de solars buits amb l’objecDu d’habilitar-los com aparcaments 
temporals de llarga estada. A la vegada, Ruiz també ha anunciat que 
s’implementaran aparcaments dissuasius en solars perifèrics de la vila.  

A part de millorar l’aparcament, Ruiz també ha mostrat el seu compromís de 
millorar la mobilitat a Vilafranca.  

Amb aquest objecDu, s’instaurarà un nou sistema per accedir a l’illa de 
vianants basat en càmeres que llegiran les matrícules dels vehicles que hi 
accedeixin dins l’horari establert i permetrà sancionar aquells que ho facin 
sense tenir autorització. Aquest sistema més modern permetrà fer més segura 
la mobilitat pel centre de la vila i més òpDm l’accés en cotxe pel veïnat i els 
vehicles autoritzats ja que no caldrà fer ús del comandament automàDc.  

1

Nota de 
premsa  



En la bateria de propostes per millorar la mobilitat, Ruiz ha posat al jovent, i a 
les seves famílies, al centre. Per això, “posarem en marxa un nou servei 
d’autobús llançadora que enllaçarà Vilafranca amb l’oci nocturn i amb les 
festes majors de poblacions properes”. D’aquesta manera, el jovent vilafranquí 
disposarà d’un mitjà de transport eficient i segur per “anar de festa”. Aquest 
autobús llançadora entraria en funcionament els mesos d’esDu i en horari 
nocturn.  

Finalment, Ruiz ha anunciat que un dels objecDus clau de la propera 
legislatura és "aconseguir que la ciutadania pugui anar en tren a Barcelona en 
només 25 minuts de trajecte”. Per això, es lluitarà per l’aprovació, d’una 
vegada per totes, del projecte de trens regionals directes entre Vilafranca i 
Barcelona fent servir la línia AVE. A la vegada, també es reclamarà fermament 
el projecte de construcció de la nova estació de trens regionals a Vilafranca. 

Vilafranca del Penedès, 9 de maig de 2023 
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